
无纺布分切机 卫生纸分切机 纱布分切机 PE分切机

产品名称 无纺布分切机 卫生纸分切机 纱布分切机
PE分切机

公司名称 张家港市阿莱特机械有限公司

价格 .00/个

规格参数 最大原料宽度:1400（mm）
最大原料直径:900（mm）
最大收卷直径:900（mm）

公司地址 中国 江苏 张家港市
江苏省张家港市塘桥镇鹿苑牛桥工业区

联系电话 86 0512 58356801 13862239760

产品详情

最大原料宽度 1400（mm） 最大原料直径 900（mm）
最大收卷直径 900（mm） 分切速度 80（m/min）
收卷轴 其他 总功率 1.5（Kw）
外形尺寸 2200*1500*1400（mm） 品牌 阿莱特

全铝型

performance characteristics:

this machine is available with slicing knife and circular knife.it can used for cutting many kinds of paper materials,non-
woven fabric,tolite tissue and all kinds of plastic films.it can reel from up and sown synchronously to avoid
phenomena such as overlapping of same axis,uneasiness to separate etc.reeling and unreeling are by air shaft,so it is
easy to operate.

configuration introduce:

frequency motorreeling and unreeling are by air shaftreeling has one or two

a.cutting width between 20-50mm alternatively,suggest use two 2 reelings

b.cutting width above 50mm use 1 reeling

cutting method: slicing knife or circular knife (alternatively)circular knife has 6 sets blade (another count charges
beyond the standard blade)with aluminum alloy rack,non-rusty and more beautiful appearancecutting machine width



can be customized according to customer needscutting specifications are free to adjust，narrowest 20mm

specification:

type power supply power designed speed dimension weight
alt-1200 ac380v 50hz 1.5kw 50m/min 2000*1220*1300mm 250kg

quotation:alt-1200 cutting machineusd4800

payment: after 30% of the total value is paid in advance by (t/t), the left 70% should be paid by (t/t) after you check up
the finished machine. and the cargo will be delivered after all the payment arrives at our account.

delivered time: 15days after confirm the order

warrant term: 1 year

package:wooden packing

installation and test: the buyer should pay the round tickets and our engineers $30 per day if you need our training and
installation abroad.

一、性能特点：

本机有片刀、圆刀两种分切方式。可分多种纸制品原材料和无纺布、卫生纸各种塑料薄膜等，可上、下
同时收卷，避免分切时有同轴重叠，不易分离等现象，收卷及放卷全为气涨轴，操作简单。

二、配置说明：

齿轮减速马达，变频调速放卷轴及收卷轴为气涨式收卷轴为1根或2根（任选一种，分切宽度在20-50mm
之间，建议使用2根收卷轴。宽度50mm以上只用一根收卷轴）分切方式为刀片分切或圆刀分切（任选一
种）圆刀分切刀片标准配置6套，超出标准刀片费用另计分切机架采用铝合金，永不生锈，外型美观分切
机宽度可根据客户需求定制，最窄20mm

三、技术参数:

1.电源电压：ac380v或220v

2.功率：1.5kw

3.设计速度：50米/分钟

4.最佳分切速度：30米/分钟



5.外型尺寸：2000*1220*1300mm

6.重量：250kg
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